



Styremøte Stjørdal Golfklubb

Møte nr: #2-23

Dato / Tid: 22.05.2023 / 19.00-21.00

Sted: Stjørdal Golfklubb (Hull 19)

Innkalt: Espen Søreng, Ingrid Sæther, Albert Strand, Andrea Hjellegjerdet, Vibeke Gjønnnes, Leif Eggen, Arve Bremset, Bjørn Steinar Tronstad (vara), Eirik Saasen (vara), Reidar Herre (Daglig Leder).

Ikke til stede: Andrea Hjellegjerdet

Saksliste

1. Utnevnelse av referent. (Espen)
 - a. Espen valgt.
2. Status Aksjoner fra forrige møte – se tabell neste side (Espen)
 - a. Gjennomgang av aksjonsliste og oppdatert status.
3. Generell driftsstatus (Reidar)
 - a. Srixon match play – junior turnering.
 - b. Behov for dugnadshjelp: Lørdag (2 runder), søndag (2 runder) og mandag (1 runde)
 - i. To personer - Startere hver runde
 - ii. To personer - Scorekort mottak lørdag.
 - iii. Fore-caddy hull 16.
 - c. Ingrid mandag, Vibeke lørdag, Arve Lørdag, Leif Søndag, Bjørn Steinar Lørdagsmorgen, Albert mandag (fore caddy)
 - d. Reidar - sjekker med Senior-gruppa om noen kan stille.
 - e. Mat og drikke står Driftsselskapet for.
 - f. Andrea – 6- hulls banen for Golfjentene satt av.
4. Status leie Hull 19 (Reidar)
 - a. Avtale i boks. Hull 19 sender over en kalender som viser de arrangementene de har planlagt, slik at vi unngår dobbelbooking.
 - b. Alt med skjenkebevilling skal arrangeres gjennom Hull 19.
 - c. Vi står fritt frem til å ha egen matservering, men ved alkohol servering må det ordnes gjennom Hull 19.
 - d. Vil bli brukt som klubbhus i åpningstider til pro-shop, og klubben vil etter hvert få nøkkel til egen bruk.
5. Oppgradering range og siktepunkt (Reidar)

- a. Hvis det skal gjøres så skal det gjøres ordentlig pga robotene.
 - b. Kommer til å få opp flaggene igjen midlertidig frem til mer permanent løsning er på plass.
6. Bidrag inn mot turneringer fra andre komiteer (Leif)
- a. Sosial-komiteen har ansvar for eventuelt arrangement og turer, ikke nødvendigvis matsservering.
 - b. Driftsselskapet vil i større grad fremover ta ansvar for matsservering da det er relativt lite å hente av penger.
 - c. Forslag til å øke turneringsavgift noe for å støtte barn og juniorer.
7. Trafikk til golfklubben via Stokkanvegen (Erik)
- a. Eirik sender e-post til google for å endre ruten til Golfklubben og tar kontakt med kommunen.
8. Status hjemmeside / markedsføring / facebook (Arve)
- a. Jakob har planer om å re-freshe hjemmesiden.
 - b. Klubben kan ta seg selv til rette og bygge opp klubbsiden selv. Og få inn årshjulet.
 - c. Fra sommerspretten - arrangement på Facebook for kommunikasjon rundt.
9. Årsplan
- a. Oppdatert og gjennomgått kortsiktig.
10. Status komiteer (Komiteledere)
- a. Barn og Golf og sommergolf (Espen)
 - i. Så langt 17/30 plasser booket. Bare meld fra om interesse.
 - b. Turnerings- og Sosialkomite (Leif Eggen)
 - i. Øremerke midler til barn og juniorer ved å øke avgiften noe.
 - c. Damekomite (Vibeke Gjønnnes)
 - i. Blokket tider i golfbox, men de ubenyttede vil fremover bli løst opp i tide.
 - ii. Send informasjon til nye damemedlemmer i klubben.
 - iii. 12-16 stk på turneringene.
 - d. Junior (Espen)
 - i. Juniorlaget består av 10-12 stk i år.
 - ii. Prøv å få bladet / Stjørdalsnytt til å komme på junior-turneringen som er i helga.
 - e. Senior (Espen).
 - i. Ca. 25-30 som har vært med på turneringene så langt. Nedgang fra i fjor. Øyvind sender ut en mail (med hjelp fra Jørgen Hagen) til alle seniorer i

klubben og inviterer til senior-gruppa og forteller om turneringene/tiltakene de har.

- ii. Litt start-vansker mtp kaffe og premier og bruken av Hull 19, men dette vil løse seg etter hvert når rutiner kommer på plass.
- iii. Ønsker å få hengt opp plaketter over klubbmestere og hole-in-ones i pro-shop/klubbhus. Følger opp med Jørgen.

f. Elite (Eспен)

- i. Det er 10 stk som har vist interesse for elite-golf trening i år hvorav 4 er juniorer.
- ii. For uttak til lag NM vil det tas utgangspunkt i elite-gruppa.
 - 1. Jørgen Hagen vil være med å bistå sammen med Morten Gjønnnes.

11. AOB (Alle)

- a. Startboden – Ønske fra noen medlemmer om å bruke boden til noe.
 - i. Ønsker å få de fleste opp til pro-shopen – mer sosialt også.
 - ii. Det tas vurdering om å ta den i bruk ved store turneringer.
- b. Oppfordret fra klubben å ha lengre åpningstid ved godværsdager.

12. Neste møtedato (Eспен)

- a. 19. Juni (forkant av midnattsturneringen)

Aksjonsoversikt Styret SGK 2023

Møte	Aksjon	Ansvarlig	Status
1	Det er utarbeidet en årsplan som vi må distribuere og vedlikeholde på våre hjemmesider. En oversikt over hva som skjer i klubben av treninger/turneringer o.l. (Aktivitetsoversikt) Aksjon: Arve Bremset – kaller inn til eget møte med Espen Søreng og Jakob Støland.	Arve	22.05: Avventer til Jakob har mer tid til å bistå.
1	Internasjonal «Damenes golfdag» – Andrea og Vibeke tar aksjon og ser på et arrangement på SGK.	Andrea og Vibeke	22.05: Vibeke sjekker videre til Andrea
1	Vibeke sender ut mail til alle damer registrert i golfbox og informerer om tilbudet til damekomiteen. Aksjon: Vibeke	Vibeke	Lukket
1	Etablere Elite-satsning i klubben	Morten/Reidar	Lukket
1	Vår dugnad 22. april	Reidar	Lukket
1	Del og markedsfør «Impact supporter»	Andrea og Arve	
1	Ordne med politiattester for de som har treninger med barn og ungdom, jfr krav i NIF	Ingrid	22.05: Søkt
1	Meld på Bjørn Steinar Tronstad på trener 1 kurs (gratis i og med at vi er arrangør)	Espen	Lukket
2	Driftsselskapet trenger funksjonærer til Srixon Match Play turnering 27-29. mai. Styret meldte seg, men trengs flere. Etterspør i turneringsgruppa og Seniorgruppa.	Reidar/Espen	
2	Få opp de gamle flaggene på rangen som siktepunkt som midlertidig løsning.	Reidar	
2	Send mail til Google og kommunen for å bedre situasjonen med trafikk gjennom stokkanvegen (som burde vært gjennom fagerlia)	Eirik	
2	Få opp oversikt (Tv/plaketter) over klubbmestere og HIO i pro-shop'en.	Espen	